



Question and Answer Series V – Solicitation 1000203303A / Questions et réponses série V

Bilingual (French and English) / bilingue (anglais et français)

English

Question

1. Can employees of our partners (who will not be co-bidders) be proposed as Project Manager or Laboratory Technician in the proposal?

Answer

1. Yes, please refer to Mandatory M-1 (Stream 1) and M-6 (Stream 2): For every resource proposed by the Bidder who is not an employee of the firm, the actual resource must certify that they are aware that they are being proposed as part of the Bid and state their relationship with the firm.

Français

Question

1. Les employés de nos partenaires (qui ne seront pas co-soumissionnaires) peuvent-ils être proposés en tant que gestionnaire/chargé de projet ou technicien de laboratoire dans la proposition?

Réponse

1. Oui, veuillez consulter les exigences obligatoires O-5 (volet 1) et O-10 (volet 2): Chaque ressource proposée par le soumissionnaire qui ne fait pas partie des membres de son personnel doit attester être consciente d'être liée par la soumission et doit préciser sa relation avec l'entreprise.